

PLAY GOLF AT 2.200 M ABOVE SEA LEVEL

THE PERFECT TEE OFF

no problem with the simulators and golflessons

With the golf simulators at Hotel Riml, you can play golf at any time of the year, even in winter. Our state-of-the-art golf simulators take you to the most beautiful golf courses in the world and analyse your tee shots and movements down to the smallest detail. With the innovative Trackman and Fullswing systems, which are state of the art, we offer you an excellent training experience. Whether you are looking for one-to-one tuition or a golf taster course, we have something to suit your needs.

GOLF SIMULATOR INCL. RENTAL CLUBS & BALLS (WITHOUT PRO)

1/2 hour	€ 22
1 hour	€ 40
10 hours special price	€ 290

TRIAL GOLF LESSONS

- Introduction to the basics with a PGA Golf Professional
- Practice teeing-off and putting
- Duration: 1,5 hours
- Price includes rental clubs and balls, teaching aids and golfsimulator

2 persons per person € 37

ADVANCE COURSE

- Intensive technique workout
- Practice with all kind of clubs
- Short game
- Play on the course
- Duration: 2 days / 1,5 hours
- Price includes rental clubs and balls, teaching aids and golfsimulator

2 – 4 persons per person € 73

INDIVIDUAL LESSONS

- Individualised teaching
- Long and short game
- Play on the course
- Price includes rental clubs and balls, teaching aids and golfsimulator

1 hour € 58

GROUP TRAINING for groups of 8 Persons
and more please contact the reception or pro.

RIML GOLF BALL 1 piece € 4

GOLFEN AUF 2.200 METERN SEEHÖHE

PERFEKTER ABSCHLAG

mit den Golfsimulatoren und Golfkursen kein Problem

An den Golfsimulatoren im Hotel Riml sind Golfkurse und Golfen auch im Winter jederzeit möglich. Unsere hochmodernen Golfsimulatoren entführen Sie auf die schönsten Golfplätze der Welt und analysieren Ihre Abschlüsse und Bewegungen bis ins kleinste Detail. Mit den innovativen Trackman- und Fullswing-Systemen, die auf dem neuesten Stand der Technik sind, bieten wir Ihnen ein exzellentes Trainingserlebnis. Ob Einzeltraining oder Golfschnupperkurs, bei uns finden Sie das passende Trainingsangebot für Ihre Bedürfnisse.

GOLFSIMULATOR INKL. SCHLÄGER & BÄLLE (ONHE PRO)

1/2 Sunde	€ 22
1 Stunde	€ 40
10er Block	€ 290

SCHNUPPERKURS

- Einführung in die Golfgrundkenntnisse durch einen PGA Golfprofessional
- Üben von Abschlüssen und Putten
- Dauer: 1,5 Stunden
- inkl. Leihschläger, Bälle, Unterrichtshilfsmittel und Golfsimulator

2 Personen pro Person € 37

AUFBAUKURS

- Intensives Techniktraining
- Langes Spiel mit Eisen, Rescue, Fairwayholz, Driver
- Kurzes Spiel
- Spiel auf dem Platz
- Dauer: 2 Tage à 1,5 Stunden
- inkl. Leihschläger, Bälle, Unterrichtshilfsmittel und Golfsimulator

2 – 4 Personen pro Person € 73

EINZELSTUNDE

- Individueller Einzelunterricht
- Langes und kurzes Spiel
- Spiel auf dem Platz
- inkl. Leihschläger, Bälle, Unterrichtshilfsmittel und Golfsimulator

1 Stunde € 58

GRUPPENTRAINING ab 8 Personen
Direkt an unserer Rezeption oder im Golfpark buchbar.

RIML GOLFBALL 1 Stück € 4

PLEASE
NOTE

BOOK YOUR GOLFPRO

Book a golf pro now for personalised training and perfect your swing to improve your game. Whether you book at reception or directly at the golf park, our experienced golf pro will be at your service. Be inspired by his professional coaching and learn techniques to take your golf game to the next level.

GOLFPRO BUCHEN

Buchen Sie jetzt einen Golfpro für individuelles Training und perfektionieren Sie Ihren Schlag, um Ihr Spiel zu verbessern. Egal, ob Sie an der Rezeption oder direkt im Golfpark buchen, unser erfahrener Golfpro wird Ihnen zur Verfügung stehen. Lassen Sie sich von seinem professionellen Coaching inspirieren und lernen Sie Techniken, um Ihr Golfspiel auf ein neues Level zu bringen.